
Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva obce Životice  

konaného dne - 17.12. 2021 od 18:00  

Přítomní členové ZO: Karel Hlinka-starosta, Ing. Jaroslav Batysta-místostarosta, Jiří Kočí, Jan Urban, 

Jiří Ocelík, Veronika Urbanová, Bc. Kateřina Novotná. 

Nepřítomen: ----- 
Omluveni: ----- 
Dále přítomni: ----- 
 
1. Úvod, volba ověřovatelů a schválení programu  

Zasedání ZO bylo zahájeno v 18 h starostou obce panem Karlem Hlinkou (dále též „předsedající“). 

Starosta obce konstatoval, že je přítomno 7 členů ZO, zasedání zastupitelstva obce je tedy usnášení 

schopné (viz. Prezenční listina). Současně předsedající informoval, že pozvánka na toto zasedání byla 

zveřejněna v zákonné lhůtě na úřední desce (viz. Pozvánka na veřejné zasedání ZO). Vzhledem ke 

koronavirové pandemii a přijatým nařízením vlády, byly při organizaci tohoto zasedání učiněny kroky, 

aby přijatá opatření byla dodržena. Jako zapisovatelka zasedání ZO byla navržena Bc. Kateřina 

Novotná. Jako ověřovatelé zápisu zasedání ZO byli navrženi Jiří Ocelík a Veronika Urbanová. Návrhy 

na změnu programu nebyly vzneseny. 

Navržený program:  

1. Zahájení  

2. Rozpočet obce na rok 2022  

3. Rozpočtový výhled na roky 2022 - 2024  

4. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

5. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů  

6. Strategický a rozvojový plán obce  

7. Dotace PK na dopravní obslužnost  

8. Inventarizační komise  

9. Přesun nádob na tříděný odpad  

10. Setkání seniorů  

11. Plán budoucích akcí  

12. Ostatní sdělení a informace  

13. Diskuze 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: 

I. program zasedání ZO dle předloženého návrhu 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

II. zvolit zapisovatelku zápisu zasedání ZO Bc. Kateřinu Novotnou 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

III. zvolit ověřovatelem zápisu zasedání ZO Jiřího Ocelíka  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

IV. zvolit ověřovatelem zápisu zasedání ZO Veroniku Urbanovou 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 



2. Rozpočet obce na rok 2022. 

Starosta obce seznámil občany s dokumentem Návrh rozpočtu obce na rok 2022. Dokument 

Návrh rozpočtu obce na rok 2022 včetně všech příloh byl zveřejněn v zákonné lhůtě na úřední 

desce, zároveň byl zveřejněn a nadále je přístupný na webových stránkách obce Životice, 

jakož to na alternativní podobě úřední desky. Zastupitelstvo obce je s dokumentem Návrh 

rozpočtu obce na rok 2022 detailně seznámeno a přijalo ho bez výhrad.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Návrh rozpočtu obce na rok 2022. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

3. Rozpočtový výhled na roky 2022 – 2024.  

Starosta obce seznámil občany s dokumentem Rozpočtový výhled na roky 2022 – 2024. 

Dokument Rozpočtový výhled na roky 2022 – 2024 byl zveřejněn v zákonné lhůtě na úřední 

desce, zároveň byl zveřejněn a nadále je přístupný na webových stránkách obce Životice, jakož to na 

alternativní podobě úřední desky. Zastupitelstvo obce je s dokumentem Rozpočtový výhled na roky 

2022 – 2024 detailně seznámeno a přijalo ho bez výhrad.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Rozpočtový výhled na roky 2022 – 

2024.  
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

4. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 

Starosta obce uvedl, že zastupitelstvo obce Životice vydává novou vyhlášku o stanovení 

obecního systému odpadkového hospodářství. Vyhláška je platná od 1.1.2022. Nově se 

stanovuje poplatek za svoz komunálního odpadu na 800Kč/osoba/nemovitost/rok.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit dokument: Obecně závazná 

vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 



5. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů. 

Starosta obce uvedl, že zastupitelstvo obce Životice vydává novou Obecně závaznou vyhlášku 

o místním poplatku ze psů. Vyhláška je platná od 1.1.2022. Nově se stanovuje poplatek ze psů 

na 100Kč za psa/rok a 100Kč za každého dalšího psa/rok. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit dokument: Obecně závazná 

vyhláška o místním poplatku ze psů. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

6. Strategický a rozvojový plán obce  
 

Starosta obce přednesl strategický a rozvojový plán obce. Starosta obce zastupitele s tímto 

dokumentem detailně seznámil. Zastupitelstvo obce Životice přijalo dokument Strategického a 

rozvojového plánu obce bez výhrad.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Strategický a rozvojový plán obce. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

7. Dotace PK na dopravní obslužnost 

Starosta obce uvedl, že Plzeņský kraj obdržel od obce Životice dotaci na dopravní obslužnost 

ve výši: 1848 Kč. Dotace bude použita na zabezpečení dopravní obslužnosti.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Dotace PK na dopravní 

obslužnost. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

8. Inventarizační komise 

Starosta obce uvedl, že je nutné zřídit v obci inventarizační komisi. Náplní práce komise bude 

dohled nad majetkem obce a správa inventarizační knihy. Jako předsedu inventarizační 

komise navrhl starosta obce určit Jana Urbana, jako členy inventarizační komise navrhl 

starosta obce Jiřího Kočího a Jiřího Ocelíka.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Inventarizační komisi: 
I. Předseda inventarizační komise Jan Urban 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se hlasování 1 

Usnesení bylo schváleno 

II. Člen inventarizační komise Jiří Ocelík  

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se hlasování 1 

Usnesení bylo schváleno 

III. Člen inventarizační komise Jiří Kočí 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se hlasování 1 

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Přesun nádob na tříděný odpad. 

Starosta obce uvedl, že zastupitelstvo obce provede přesun nádob na tříděný odpad. 

Starosta uvedl, že se nádoby na tříděný odpad ze stávajících míst-náves a chalupy přesunou na 

místa nová. Konkrétně uvedl tato nová místa: Na pozemku číslo 119/1 vznikne centrální 

místo pro nádoby na tříděný odpad. Ze stávajících míst se na pozemek číslo 119/1 přesunou 

nádoby na stávající druhy tříděného odpadu a k nim obec plánuje zakoupit nové nádoby na 

stávající druhy tříděného odpadu s jiným mechanismem vhazování. Na centrální místo pro 

tříděný odpad také obec plánuje zakoupit nové nádoby na další druhy tříděného odpadu-

konkrétně karton, kov. Dále zde obec plánuje vyhradit prostor pro ukládání, které se budou 

postupně likvidovat pomocí obecní drtičky větví a také zde vznikne prostor pro ukládání 

štěpky vzniklé z drcení větví. Dále budou umístěny dvě nádoby na základní tříděný odpad-

plast a papír k budově KD, kde budou nádoby sloužit pro lepší dostupnost občanům z tamější 

část obce a likvidaci odpadu z KD a místního pohostinství.  

Zastupitelstvo obce se rozhodlo pro takovéto rozmístění nádob na tříděný odpad na základě 

výsledků ankety probíhající v obci v období od 21.11.2021 do 16.12.2021. Výsledky ankety 

jsou přístupné k vidění na OU.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Přesun nádob na tříděný odpad. 
Výsledek hlasování: pro 0, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Hlasování bylo odloženo na příští zasedání OZ z důvodu vyjádření se k petici příchozí 

15.12.2021 na OU. Nutné vyjádření se k petici do 30 ti dnů od obdržení písemnou formou. 

 

 



 

10. Setkání seniorů. 

Starosta obce uvedl, že zastupitelstvo se rozhodlo upravit formu každoročního setkání seniorů 

obce Životice. Setkání seniorů se může zúčastnit každá osoba od 60 let věku a osoba 

v invalidním důchodu, a to trvale žijící v obci, nebo vlastnící v obci nemovitost, ve které se 

převážnou část roku zdržuje. Dále se setkání může zúčastnit osoba, která v obci trvale žila a 

momentálně se umístěna do penzionu, DPS a jiných forem bydlení. Samotná forma setkání 

seniorů bude probíhat jako odpolední posezení s živou hudbou, občerstvením, zákuskem a 

nápoji. Přesný datum, čas a místo bude zveřejňováno pomocí aktuálních pozvánek.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: Setkání seniorů. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

11. Plán budoucích akcí. 

Starosta přednesl plán akcí, projektů, záměrů, kterými se bude zastupitelstvo zabývat 

v příštím čtvrtletí. Konkrétně uvedl tento plán:  

1) Zaměření pozemků pod budovou bývalé kanceláře a následný odkup, výměna těchto 

pozemků.  

2) Opětovné podání žádosti o dotaci na opravu kanceláře OU.  

 

 

12. Ostatní sdělení a informace. 

Starosta obce uvedl, že v obci proběhla obecní brigáda na úklid pozemku 119/1 (Dětské hřiště 

a přilehlé okolí.), okolí hostince a hasičské garáže. Poděkoval všem účastníkům. 

Dále uvedl, že dne 18.12 2021 bude probíhat obecní brigáda na likvidaci skládky větví na 

pozemku 119/1 (Před budovou bývalého objektu pro chov prasat.). Likvidace bude probíhat 

za pomoci nově zakoupené obecní drtičky větví. 

Starosta obce uvedl, že byla obci zamítnuta žádost o dotaci na opravu kanceláře OU.  

Záměr požádat PK o dotaci na opravu kanceláře OU a klubovny na OU.  

Záměr požádat PK o dotaci na traktůrek na sekání trávy.  

 

 

  s 

 



13. Diskuze.  

V 18:56 hodin byla zahájena diskuze.  

Jméno/dotaz/odpověď:  

Dotaz: p. Němejc oprava zničené silnice u hasičárny s účastí firmy Klaus. Nebo umístit 

značku zákaz vjezdu nákladních automobilů.  

Dotaz: Starosta obce-dotaz na paní Burdovou ohledně přechodu pro chodce. 
Odpověď: Paní Burdová: Přechod pro obce by mohl být vytvořen pouze v případě opravy 
hlavní komunikace vedoucí přes obec.  
 

Zasedání bylo ukončeno v 19:04 hodin.  

 

Starosta:            ……………………….           

                               Karel Hlinka 

 

Zapisovatelka:    ……………………………….. 

                              Bc. Kateřina Novotná 

Ověřovaleté zápisu:  

 

…………………………………                                          …………………………………. 

          Jiří Ocelík                                                                          Veronika Urbanová 


